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Občinski svet Občine Mozirje                                                                                                                                         Zapisnik 9. redne seje 

 
ZAPISNIK 

9. redne seje Občinskega sveta Občine Mozirje, ki je bila v torek,  18.2.2020. 
Seja je potekala v sejni sobi Občine Mozirje. 

 
 

Sejo je vodil župan Občine Mozirje – IVAN SUHOVERŠNIK. 
 
Na seji so bili navzoči člani in članice Občinskega sveta Občine Mozirje: 
JOŽEF JELEN, mag. TANJA ZUPAN VOLER, IVAN ČOPAR, NINA ŽMAVC, mag. 
PETER GOLTNIK, URŠKA CAR, mag. BORUT REPŠE, MARKO PRESEČNIK, 
BOŠTJAN GOLIČNIK, LILIJANA RAKUN, ALENKA BREZOVNIK, mag. DAMJAN 
KOCJANC, MARK MOLNAR 
 
Opravičeno odsotni:  / 
 
Ostali navzoči: mag. IVO GLUŠIČ, JAKOB VAČOVNIK,  - občinska uprava 

JOŽE SINUR - MO Velenje, DARJA PLANINŠEK – nadzorni odbor,  
Savinjske novice. 

 
Seja se je pričela ob 17.00 uri.  
 
Navzočih je bilo 13 članov občinskega sveta. 
 
 
S sklicem seje so člani občinskega sveta prejeli predlog dnevnega reda 9. redne seje 
Občinskega sveta Občine Mozirje. Predlagatelj dnevnega reda,  župan Občine Mozirje, je 
zaradi zunanjih poročevalcev predlagal, da se vrstni red delovnih točk spremeni tako, da bo 
najprej na vrsti točke katere poročevalci prihajajo od zunaj. Doda se še ena točka, ki se nanaša 
na lokacijsko preveritev. 
 
Tako je bil sprejet naslednji dnevni red: 
 
1. Pregled in potrditev zapisnika 8. redne seje Občinskega sveta Občine Mozirje z dne 

19.12.2019, priloga 
2. Sklep o potrditvi investicije »Knjižnica v OŠ Mozirje«, priloga  (poročevalec: Andreja Hramec 

– ravnateljica OŠ Mozirje, Miha Prosen- Studio list d.o.o. Ivan Suhoveršnik)  
3. Sklep o lokacijski preveritvi za določanje obsega stavbnega zemljišča na območju EUP MO 

15, k.o. Brezje, priloga  (poročevalec: SOU Velenje, Jože Sinur) 
4. Sklep o lokacijski preveritvi za določanje obsega stavbnega zemljišča na območju EUP SM 

39, k.o. Šmihel, priloga  (poročevalec: SOU Velenje, Jože Sinur) 
5. Sklep o lokacijski preveritvi za določanje obsega stavbnega zemljišča na parc. št. 129/6 - del v 

k.o. Brezje  
6. Vloga za izbris javne poti na območju »Gozdne šole Mozirje« in dovoljenje za postavitev 

zapornice na cesti 767181, odsek »gozdna šola«, priloga  (poročevalec: Ivan Suhoveršnik)  
7. Predstavitev poteka kolesarske steze po projektu DGD/PZI št. 14865 priloga  (poročevalec: 

Ivan Suhoveršnik)  
8. Pobude in vprašanja članov občinskega sveta 
 
 
 
 
SKLEP: 
Občinski svet sprejme dnevni red 8. redne seje Občinskega sveta Občine Mozirje. 
Dnevni red je bil sprejet soglasno. 
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K 1. točki dnevnega reda 
 
Pregled in potrditev zapisnika 8. redne seje Občinskega sveta Občine Mozirje z dne 
19.12.2019 
 
Na vsebino zapisnika ni bilo pripomb. 
 
Sprejet je bil naslednji 
 

SKLEP: 
Občinski svet Občine Mozirje potrjuje zapisnik 8. redne seje Občinskega sveta Občine 
Mozirje z dne, 19.12.2019. 
Dnevni red je bil sprejet soglasno. 
 
 
K 2. točki dnevnega reda 
 
Sklep o potrditvi investicije »Knjižnica v OŠ Mozirje« 
 
Uvodno obrazložitev sta podala  Andreja Hramec in Miha Prosen: 
Poudarjeno je bilo naslednje: 
Zasnova šole je bila sprejeta leta 2003 z uvedbo 9-letke, dograjene so bile učilnice za nižjo 
stopnjo, zgrajena je bila športna dvorana, ostala pa je še zadnja, tretja  faza in sicer izgradnja 
šolske knjižnice z navezavo na računalniško učilnico zaradi predvajanja multimedijskih 
vsebin. 
Rešitev za tretjo fazo je predvidena na osnovi idejnih načrtov iz leta 2003, da se obstoječa 
večnamenska dvorana (stara telovadnica) v obsegu ¼ spremeni v knjižnico, ostali del pa se še 
naprej uporablja za razne šolske, pa tudi društvene ali občinske prireditve. 
Ocena investicije znaša od 140 do 170 tisoč EUR. 
 
Razprava: 
V živahni razpravi je bilo izpostavljeno naslednje: 
Mag. Peter Goltnik: 
Investicija v novo šolsko knjižnico je vsekakor potrebna. Boljša rešitev je nov prizidek, da se 
obstoječ sorazmerno velik prostor »ne uniči«. Dejstvo je, da je stara dvorana v obstoječem 
obsegu vseskozi zasedena. Dejstvo je, da prostor v velikosti stare telovadnice danes stane 
okrog 1,5 mio. EUR. Gradnja knjižnice v tem prostoru je po navedenih ocenah 170 tisoč, 
medtem ko potrebna adaptacija preostanka telovadnice niti ni ocenjena. To pomeni, da bomo z 
veliko denarja res pridobili knjižnico, izgubili pa velik prostor za potrebe rekreacije. 
Jožef Jelen: 
Dejstvo je, da se vedno rabijo novi prostori zaradi spremembe normativov ali povečanje 
števila učencev. Pri tako važni odločitvi, bi bilo prav, da bi imeli oceno števila otrok in oceno 
po potrebnem prostoru za naslednjih 5 do 10 let. 
Mark Molnar: 
Knjižnica je na nek način ogledalo šole. V tej dilemi se je potrebno odločat tudi o tem, ali 
šolski prostori služijo le za šolske potrebe ali tudi za druge potrebe, na primer društvene. 
Marko Presečnik: 
Kot vedno, smo tudi sedaj v neki časovni stiski. O potrebi šolske knjižnice je bilo govora že 
pred leti, a narejeno ni bilo ničesar. Sedaj pa imamo problem, ko je potrebno do naslednjega 
šolskega leta (september 2021) zagotoviti dodaten prostor za še en oddelek in zgraditi 
knjižnico. Upoštevajoč roke za pridobitev gradbenega dovoljenja, izbiro izvajalca in samo 
gradnjo, časa za odločanje praktično ni. Definitivno pa je škoda »uničit« staro telovadnico. 
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Boštjan Goličnik: 
Mogoče bi bilo vredno razmislit o dodatni triadi v Šmihelu. S tem bi nekoliko razbremenili 
potrebo po takojšnjem dodatnem prostoru za učilnico. 
Alenka Brezovnik: 
Kakšen je skrajni rok za realizacijo projekta? 
Mag. Damjan Kocjanc: 
Imamo problem; knjižnica – DA, dodatna učilnica – DA, oboje se rabi do septembra 2020, 
telovadnega prostora pa nebi zmanjšali. Ali šola res ne rabi več stare telovadnice? Kaj res šola 
rabi? Kakšni so realni termini za izvedbo projekta? 
Mag. Borut Repše: 
Ali imamo samo v Mozirju tak problem, kako to rešujejo drugje? 
Urška Car: 
Vrednost investicije je 170 tisoč EUR, je to vse? 
Lilijana Rakun: 
Za kvalitetno odločanje bi rabili celotno finančno konstrukcijo in alternativne rešitve. 
Vsekakor pa šola rabi dodatna prostora za knjižnico in učilnico. 
Andreja Hramec: 
Odgovori: 

• Šola rabi za svoje delovanje prostor za šolsko knjižnico (normativ min. 80 m2) in glede 
na število učencev v letu 2020/21 še dodatno učilnico. 

• Osnovna šola za svoje potrebe zelo redko uporablja staro telovadnico. Izjemoma za 
skupne roditeljske sestanke, kakšne plesne vaje, … Nova športna dvorana za potrebe 
šole nudi tri vadbeno prostore. To je dovolj. 

• Vrednost investicije med 140 in 170 tisoč EUR se nanaša na knjižnico. Potrebna bo še 
adaptacija preostanka telovadnice (strop, pod, beljenje, …), kar pa še ni ocenjeno. 

Miha Prosen: 
Odgovori: 

• V kolikor bi investicijo izvajali znotraj stare telovadnice, so roki za izvedbo do 
septembra 2020 realni (projekti, gradbeno dovoljenje, javno naročilo, izvedba,), za nov 
prizidek pa le težko ulovljivi. 

 
Po končani razpravi je bil sprejet naslednji 
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mozirje se strinja, da se pristopi k projektu izgradnje šolske 
knjižnice v prostoru sedanje telovadnice v OŠ Mozirje. 
Za: 9 glasov 
Porti: 1 glas 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
 
K 3. točki dnevnega reda 
 
Sklep o lokacijski preveritvi za določanje obsega stavbnega zemljišča na območju EUP 
MO 15, k.o. Brezje 
 
Uvodno obrazložitev je podal  Jože Sinur: 
Zakon o urejanju prostora (Uradni list RS, št. 61/17, ZUreP-2) v členih od 127. do 133. določa 
namen, postopek, stroške in posledice lokacijske preveritve.  
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V konkretnem primeru gre za prilagajanje velikosti stavbnega zemljišča za gradnjo pri 
posamični poselitvi (velikost stavbnega zemljišča se lahko poveča ali zmanjša za največ 20 % 
spremembe, pri čemer je to lahko največ 600 m2 glede na izvoren obseg stavbnega zemljišča v 
občinskem prostorskem načrtu); 
 
Postopek za sprejem lokacijske preveritve se izvede na pobudo investitorja. Pobudi se priloži 
elaborat v katerem je utemeljena skladnost pobude z določbami ZUreP-2. Za namen preveritve 
skladnosti elaborata občina pozove nosilce urejanja prostora, da ji predložijo mnenje, elaborat 
se tudi javno razgrne za najmanj 15 dni. Občina v 60-tih dneh od prejema pobude predlaga 
občinskemu svetu, da s sklepom lokacijsko preveritev potrdi ali jo zavrne. Občina določi 
stroške lokacijske preveritve, plačilo nadomestila je pogoj za obravnavo elaborata in izdajo 
sklepa o lokacijski preveritvi. 
 
Z omenjeno lokacijsko preveritvijo se velikost stavbnega zemljišča ne bo povečala za več kot 
20%. Predvideno je povečanje stavbnega zemljišča za 87 m2, kar je manj od dopustnih 600 
m2, izvorno območje EUP MO15 pa je veliko 1,19 ha (87m2/11.902m2 = 0,00731, kar znaša 
v odstotkih 0,7%). Kvadratura 87 m2 je sestavljena iz dela parcele 711 k.o. 919-Brezje v 
velikosti 27 m2 ter iz dela parcele 719/2-del k.o. Brezje v velikosti 60 m2. Skupna površina 
EUP MO15 se bo po izvedbi lokacijske preveritve povečala iz 11.902 m2 na 11.989 m2. 
 
Sprejet je bil naslednji 
 
SKLEP:  
Občinski svet Občine Mozirje potrdi Sklep o lokacijski preveritvi za določanje obsega 
stavbnega zemljišča na parc. št. 719/2 in 717 v k.o. Brezje v predlagani obliki in vsebini.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
 

K 4. točki dnevnega reda 
 
Sklep o lokacijski preveritvi za določanje obsega stavbnega zemljišča na območju EUP 
SM 39, k.o. Šmihel 
 
Uvodno obrazložitev je podal  Jože Sinur: 
Zakon o urejanju prostora (Uradni list RS, št. 61/17, ZUreP-2) v členih od 127. do 133. določa 
namen, postopek, stroške in posledice lokacijske preveritve.  
 
V konkretnem primeru gre za prilagajanje velikosti stavbnega zemljišča za gradnjo pri 
posamični poselitvi (velikost stavbnega zemljišča se lahko poveča ali zmanjša za največ 20 % 
spremembe, pri čemer je to lahko največ 600 m2 glede na izvoren obseg stavbnega zemljišča v 
občinskem prostorskem načrtu); 
 
Postopek za sprejem lokacijske preveritve se izvede na pobudo investitorja. Pobudi se priloži 
elaborat v katerem je utemeljena skladnost pobude z določbami ZUreP-2. Za namen preveritve 
skladnosti elaborata občina pozove nosilce urejanja prostora, da ji predložijo mnenje, elaborat 
se tudi javno razgrne za najmanj 15 dni. Občina v 60-tih dneh od prejema pobude predlaga 
občinskemu svetu, da s sklepom lokacijsko preveritev potrdi ali jo zavrne. Občina določi 
stroške lokacijske preveritve, plačilo nadomestila je pogoj za obravnavo elaborata in izdajo 
sklepa o lokacijski preveritvi. 
 
Lokacijska preveritev za določitev obsega stavbnega zemljišča pri posamični poselitvi (128. 
člen ZureP-2) se nanaša na območje razpršene poselitve (A) in sega v enoto urejanja prostora 
(EUP) SM 39, določeno v OPN občine Mozirje. Območje lokacijske preveritev zajema  
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zemljišča oz. dele zemljišč s parcelnimi številkami: 458/1-del, 451/2-del, 453/2-del, 657-del, 
*24/1-del, 458/3-del, 449/2-del, 458/2-del, vse k.o. Šmihel. 
Velikost izvorno določenega stavbnega zemljišča razpršene poselitve (A) je 4698,98 m2. 
Na območju posamične poselitve se izvorno stavbno zemljišče preoblikuje na sledeč način: 
- v južnem in vzhodnem delu izvornega stavbnega zemljišča (parc. št. 458/1-del, 451/2-del, 
453/2-del, 
*24/1-del, 458/3-del, 458/2-del, 458/1-del vse k.o. Šmihel), kjer teren ni primeren za gradnjo 
se, predlaga izvzem stavbnega zemljišča (A) v velikosti 1736,03 m2 (sprememba iz A v K2), - 
površina izvzetega stavbnega zemljišča (1736,03 m2) se nadomesti severno od izvornega 
stavbnega zemljišča oziroma na zemljiščih s parcelnimi številkami 458/3-del, 449/2-del, 657-
del, vse k.o. Šmihel. 
Hkrati se na navedenih zemljiščih stavbno zemljišče poveča za 592,81 m2, kar v skladu z 
drugim odstavkom 128. člena ZureP-2 predstavlja 12,62 % povečanje izvornega stavbnega 
zemljišča, določenega v OPN. 
Nova površina stavbnega zemljišča (A) v EUP SM 39 tako znaša 5.291,81 m2. 
 
Sprejet je bil naslednji 
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mozirje potrdi Sklep o lokacijski preveritvi za določanje obsega 
stavbnega zemljišča na parc. št. 458/1-del, 451/2-del, 453/2-del, 657-del, *24/1-del, 458/3-
del, 449/2-del, 458/2-del, vse k.o. Šmihel v predlagani obliki in vsebini.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
 
K 5. točki dnevnega reda 
 
Sklep o lokacijski preveritvi za določanje obsega stavbnega zemljišča na parc. št. 129/6 - 
del v k.o. Brezje 
 
Uvodno obrazložitev je podal  Jože Sinur: 
Zakon o urejanju prostora (Uradni list RS, št. 61/17, ZUreP-2) v členih od 127. do 133. določa 
namen, postopek, stroške in posledice lokacijske preveritve.  
 
V konkretnem primeru gre za prilagajanje velikosti stavbnega zemljišča za gradnjo pri 
posamični poselitvi (velikost stavbnega zemljišča se lahko poveča ali zmanjša za največ 20 % 
spremembe, pri čemer je to lahko največ 600 m2 glede na izvoren obseg stavbnega zemljišča v 
občinskem prostorskem načrtu); 
 
Postopek za sprejem lokacijske preveritve se izvede na pobudo investitorja. Pobudi se priloži 
elaborat v katerem je utemeljena skladnost pobude z določbami ZUreP-2. Za namen preveritve 
skladnosti elaborata občina pozove nosilce urejanja prostora, da ji predložijo mnenje, elaborat 
se tudi javno razgrne za najmanj 15 dni. Občina v 60-tih dneh od prejema pobude predlaga 
občinskemu svetu, da s sklepom lokacijsko preveritev potrdi ali jo zavrne. Občina določi 
stroške lokacijske preveritve, plačilo nadomestila je pogoj za obravnavo elaborata in izdajo 
sklepa o lokacijski preveritvi. 
 
Z lokacijsko preveritvijo se velikost stavbnega zemljišča ne bo povečala za več kot 20%. 
Predvideno je povečanje stavbnega zemljišča za 153 m2, kar je manj od dopustnih 600 m2, 
izvorno območje EUP BR 28 pa je veliko 186,643 ha. V okviru obravnavane EUP je posebej  
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določeno območje dejavnosti površin razpršene poselitve, v velikosti 781 m2 (153m2/781m2 
= 0,19, kar znaša v odstotkih 19 %).  
 
Sprejet je bil naslednji: 
 
SKLEP:  
Občinski svet Občine Mozirje potrdi Sklep o lokacijski preveritvi za določanje obsega 
stavbnega zemljišča na parc. št. 129/6 - del v k.o. Brezje v predlagani obliki in vsebini.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
 
K 6. točki dnevnega reda 
 
Vloga za izbris javne poti na območju »Gozdne šole Mozirje« in dovoljenje za postavitev 
zapornice na cesti 767181, odsek »gozdna šola« 
 
Uvodno poročilo je podal direktor družbe NaturAvantura  Aleš Krivec: 
V letu 2019 je družba NaturAvantura d.o.o. začela izvajati aktivnosti na območju »gozdne šole 
Loke« kot najemnik tega prostora od ŠUS.  Glede na zatečeno stanje, je bilo potrebno najprej 
prostor očistiti (smeti in grmovja) in vzpostaviti pogoje za kampiranje. Pokazalo se je, da 
verjetno zaradi dolgotrajno opuščenega prostora, kar precej ljudi koristi to območje za svoje, 
predvsem ne legalne namene. Iz navedenega razloga se je družba odločila za postavitev rampe 
na cesti, ki predstavlja vstop v »gozdno šolo«. 
 
Razprava: 
V živahni razpravi je bilo izpostavljeno naslednje: 
Marko Presečnik: 
Domačini vemo, kje je »gozdna šola«, parcela 441/1 k.o. Loke pa ne obstaja. Je napaka ? 
Za kvalitetno odločanje bi vsekakor potrebovali vizijo razvoja dejavnosti na tem območju v 
prihodnje. 
Urška Car: 
Dostop do »gozdne šole« je po kategorizirani cesti, ki od zadnje kmetije dalje poteka po privat 
zemljišču. 
Mag. Peter Goltnik: 
Skrajšanje kategorizirane ceste bi potem pomenilo, da je onemogočen dostop do zemljišč 
Športne unije in vseh sosednjih kmetijskih in gozdnih zemljišč. 
Ivan Čopar: 
Zanima me pogodba, ki je bila sklenjena med najemnikom (NaturAvantura) in lastnikom 
(ŠUS). Zapora ceste, ki je potekala od »Marije Terezije« čez to območje do Letuša, nikakor ne 
pride v poštev. Za dejavnost kampiranja, pa bi moral novi najemnik urediti še naslednje: cesto 
primerno opremiti s smerokazi, opraviti razgovor z krajani, postaviti rampo in ograjo na 
svojem zemljišču, vsekakor pa ne zapirati javne poti. 
 Jože Jelen: 
Po mojem mnenju bi moral lastnik zemljišča (ŠUS) urediti dostope, zavarovanje zemljišča, …, 
potem nebi imeli teh nevšečnosti. 
Mag. Damjan Kocjanc: 
Izbris obstoječe javne poti je nemogoče. Vredno pa bi se bilo potruditi, da se najde rešitev, ki 
bi bila sprejemljiva za vse. 
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Krajani Lok: 

• Kamp je dobrodošel, ograja in rampa sodijo v okvir kampa, ne na javno cesto, 
• Problem preprečevanja drog naj rešuje policija, ne rampa, 
• Omogočen mora biti prost dostop do Soteske, Savinje, javnega dobra. 

 
Aleš Krivec: 
Odgovori: 

• Št. Parcele 441/1 je napaka. 
• Želimo sodoben kamp, z povprečnim številom dnevnih obiskovalcev med 250 in 280 

oseb. Predlagani programi predvidevajo, da gostje preživijo 2 dni v kampu ob Savinji, 
4 dni pa zunaj (Golte, Gaj, Logarska, …) 

• Vsi lastniki zemljišč na tem območju imajo daljince za odpiranje rampe, če ga kdo 
rabi, ga lahko dobi naknadno. 

 
 
 
Po živahni razpravi je bil sprejet naslednji  
 
SKLEP: 
Na podlagi vloge vlagatelja NaturAvantura d.o.o., se izbriše del javne poti na območju 
gozdne šole in omogoči postavitev rampe. 
Za: 0 članov 
Proti: 13 članov 
Sklep ni bil sprejet.  
 
 
K 7. točki dnevnega reda 
 
Predstavitev poteka kolesarske steze po projektu DGD/PZI št. 14865 
 
Uvodno poročilo je podal Ivan Suhoveršnik:   
Predstavil je potek trase čez občino Mozirje, ki naj bi potekala čez Gorenjski klanec, krožišče 
Soteska, ob regionalni cesti do avtobusne postaje v Preseki, kjer bi bil nov most čez Savinjo v 
Loke. Tu bi se pot nadaljevala po obstoječih lokalnih cestah do Kovača in naprej po stari cesti 
do Nazarij. 
Razprava: 
Marko Presečnik: 
Kolesarska steza je vsekakor potrebna, vendar speljana mora biti tako, da kolesarja vodi čez 
naselje Mozirje in nato naprej v Nazarje in potem tam most čez Savinjo v kolikor je potreben. 
Jože Jelen: 
Verjetno bi pri vsakem krajanu našli »svojo« varianto. Poudaril bi, da moramo izbrati tisto 
varianto, ki bo za občino Mozirje najprimernejša. Ocenjujem, da je most pridobitev za občino. 
Poleg tega bodo uporabniki te poti verjetno večino domačini. 
Mag. Peter Goltnik: 
Kaj pa je v bistvu problem? Je to promet, širina ceste, …. 
Lilijana Rakun: 
Spet imamo problem na občinski mizi, kjer se je treba spet takoj odločit, ko za vrat pritiska 
zadnji vlak za črpanje kohezijskega denarja. Zakaj ni bilo diskusije o tem prej, ko je bil še čas? 
Krajani Lok: 

• Obstoječa cesta je že sedaj prometno zelo obremenjena (čistilna naprava, gozdarski 
kamioni, obiski vrtnarije, še bodoča mlekarna, …) 
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• Širitev ceste za ves predviden promet je ne izvedljiva, saj obstoječa pozidava tega ne 
omogoča. 

• Umesti naj se možnost poteka kolesarske steze čez »gmajno« ko pa bo urejen nasip, pa 
naj kolesarska pot poteka po nasipu. 

Ivan Suhoveršnik: 
Odgovori: 

• Kolesarska pot je državni projekt, katerega namen je zmanjšati kolesarski promet na 
regionalnih cestah. Tam kjer pot poteka čez naselje, ga država ne sofinancira. 

 
Posebnega sklepa k tej točki ni bilo. 
 
 
K 8. točki dnevnega reda 
 
Pobude in vprašanja članov občinskega sveta 
 
Marko Presečnik: 
Podal je pisno pobudo za odkup ali zavarovanje zemljišča, ki se prodaja ob obvoznici v 
Mozirju. 
Mark Molnar: 
V zadnjem času je precej govora med občani Mozirja glede gradnje optičnih povezav v 
Mozirju. Kakšno vlogo ima pri tem občina Mozirje? Bodo okoliški zaselki spet izpadli? 
Kako bo občina pomagala turističnemu centru Golte? 
Lilijana Rakun: 
VDZ ima vse pripravljeno za selitev v nove prostore na Trate. Kaj pomeni najavljena dražba 
za 2.3.2020? 
mag. Borut Repše: 
Poraba toplote v KD Mozirje je previsoka. Kako je z toplotno regulacijo dvorane? 
Kako občina poravnava obveznosti do ZD Nazarje? 
Ivan Čopar: 
Kdaj se načrtuje obnova Praprotnikove ulice? 
Urška Car: 
Kako je s poplačilom kredita , ki ga je najel ZD Nazarje? 
Ivan Suhoveršnik: 
Informacije:  

• Občina Mozirje se prijavlja na razpis LAS  za opremo v knjižnici, obnovo odra v KD 
Mozirje in osvetlitve cerkva. 

• Remont je odkupil staro občinsko stavbo. 
• VOC bo v marcu pričel z izgradnjo krožišča pri OŠ Mozirje 
• Hotel Benda je prodan. 

 
 
Seja je bila zaključena ob 21.10 uri. 
 
 
 
 
Zapisal :              ŽUPAN OBČINE MOZIRJE 
mag. Ivo GLUŠIČ       Ivan SUHOVERŠNIK 
 
 
 
 
 




